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Referat Bestyrelsesmøde 
Nr.  2023 - 6 

Tirsdag den 23. November kl. 18.00-21.00 
Sted: Klublokalet 

 
Deltagere: Linda Lund Tietze, Søren Høegh Butzbacker, Karin Elbæk Nielsen, Susanne Schultz, Mick 

Larsen, Nadja Josty, John Olesen 
Afbud:  

 
1. Godkendelse af referat fra sidste møde 
Linda Lund Tietze 
 

Godkendt 

2. Velkomst og siden sidst  
Linda Lund Tietze 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
Vision Nyt forslag – godkendt: 
VISION: Haslev Svømmeklub er for familier, elite og 
seniorer. Vi vil gennem svømmeaktiviteter, under 
instruktion fra uddannede og imødekommende 
instruktører, medvirke til glæde, sundhed og 
fællesskab for vores medlemmer. 
 
Møde med Benny Agergaard angående ny sv hal.  
 
Faxe Kommunes Budgetaftale for 2024: 
En svømmehal i Haslev har væsentlig betydning for 
skole- og fritidslivet i hele Faxe Kommune, og vi ved, 
at den nuværende svømmehal fra 1977 har en max. 
restlevetid på ca. 10 år. Derfor skal vi fortsat arbejde 
videre med anlæg af en ny svømmehal. Med 
budgetforliget aftaler vi, at det skal ske med en 
model for etablering, hvor både finansiering, anlæg 
og drift skal ske i partnerskab og sammen med 
tredjepart. I den model vil størstedelen af anlægs- og 
finansieringsomkostningerne være i 2028 og 2029. 
Når vi starter denne proces op nu med hele 
forberedelsen, vil byggeriet kunne påbegyndes i 
2027 
 

Haslev Svømmeklub & Svalebæk Idrætsforening 
takkede for indsigten i Faxe Kommunes planer for en 
ny svømmehal i Haslev, og udtrykte nedenstående: 

- Der er stor forståelse for at kommunen er udfordret 
økonomisk i indeværende år. 
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- Klubberne er stadig bekymret for at Haslev 
Svømmehal ikke kan holde i det antal år som 
kommunen forventer. Rapporten fra Rambøll siger 
max "op til" 5-10 år, fra 2021. 

- Klubberne ønsker hurtigst muligt at blive inddraget 
i dialogen omkring, og ikke mindst udformningen af 
den kommende svømmehal. Indtil videre virker det til 
at der ikke har været reelle 
svømmehalsbrugere/eksperter inde over det design 
der pt. er på tegnebrættet. 

 
Der er en længere tidshorisont til det vil være muligt 
at bygge en ny svømmehal og at der vil ske 
brugerinddragelse omkring ønsker til svømmehallen. 
Udfordringer er finansieringen. 
Vi fortsætter  dialogen med Faxe kommune. 
 

3. Nyt fra Forretningsudvalget 
Linda, Nadja og Karin 
Punkter: 
 

Godkender indkøb af et nyt komfur til svømmehallen 
til maks 5000 kr. Ellers intet nyt. 
 
 

4. Status i Konkurrence-afdelingen 
Mick Larsen og John Olesen 
Punkter: 

- Udlandstræningslejr 
-  

Vi har uddelt flyers og tjent penge til kassen. 
Svømmeklubben havde en flyer med i omdelingen. 
  
En fantastisk træningslejr til Skærbæk med mange 
gode oplevelser. 
  
Der er igangsat bestilling af nye tasker, badehætter 
med navn + fiber håndklæde. Alle svømmerne køber 
en samlet pakke. Der tilbydes en god pris via 
samarbejde med SJEB og tilskud fra sponsorkassen + 
en fond. 
 
 Klubmesterskaber for K afdeling og Svømmeskole 
afholdes lørdag 25/11. Det er nye folk der står for 
afviklingen. Skal konceptet retænkes så vi kan få 
flere med fra svømmeskolen? 
  
Arbejdet med SJEB vintercup 13/1 2024 er i fuld 
gang, vi håber på stor tilmelding. 
 Nye resultater opnået (som vi ikke har prøvet før): 
Senior medalje til Østdanske kortbanemesterskaber 
(Christopher) 
Finaler til Østdanske kortbanemesterskaber for både 
herre og damer (Christopher og Sisse) 
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Medaljer til Regionsmesterskaber for 
årgangssvømmere (Emma og Clara J) samt flere 
starter i finale heatene. 
3 senior svømmere kvalificeret til Danske 
kortbanemesterskaber. 
  
Endnu en bunke klubrekorder samt en masse pr 
tider. 
Udlandstræningslejr for K-afdelingen i Malaga i 
påsken. Der vil være en brugerbetaling, et beløb fra 
sponsorkontoren, og et 50.000 kr tilskud fra 
svømmeklubben (godkendt af bestyrelsen). 
Tilskuddet skal ses som en anerkendelse af den store 
indsats K-afdelingens svømmer yder, og dermed får 
Haslev svømmeklub på landkortet. 
 
K-afdelingen er meget stolte af de gode resultater 
opnået ved stævner. Der er henvendelse fra 
svømmere fra andre steder, der gerne vil ind på 
holdet, men der er pt. fyldt. 
 
Der købes en udstyrspakke til alle svømmere mod en 
egenbetaling. 
 
Der er mange aktive forældre. Der er en gruppe 
forældre, som ikke er aktive omkring K-holdet, 
hvilket svømmeklubben gerne ser, da det kræver en 
stor forældreopbakning omkring et 
konkurrencehold, specielt som officials. Vi opfordrer 
forældre til at melde sig som officials. 
 
 

5. Nyt fra Sponsorudvalget 
Mick Larsen/Søren Butzbacker 
Punkter: 

 

Ansøgning til talent pulje er klar og uploades. 
I gang med planlægning af sponsorstævnet. Der er 
delt flyers ud inkl en infoseddel om svømmeklubben. 
 
 

6. Status i Svømmeskolen 
Susanne Schultz 

 

Hold update 

Opdateret tilmeldinger er 592 ifht. Sidst hvor  505 
medlemmer og 546 tilmeldinger vs. slut sidste år 612 
tilmeldinger.  

Der kommer stadig ca. 2-5 nye tilmeldinger ind hver 
uge. Det er stadig Vandgymnastik  holdene der er 
tilbagegang på.   
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Personale update 

Er i gang med at lave opdateret kontrakter, og få en 
snak med de instruktører som har nogle 
udfordringer med vores guidelines. Vi har rigtig 
mange børn på begynder  ( med bælte) og det har 
gjort at vi har måtte have 3 instruktører på i starten 
indtil børnene er  fortrolige med vandet. Vi har også 
nogle hold i det lille bassin der er 3 på da der er 
mange, udfordrede børn.  

Vi har 3 instruktører i pipeline så vi mangler ikke 

hjælpetrænere lige nu. Så vi har 2 nye 

hjælpetrænere på kursus. Vi har 4 hjælpetrænere, 

der til foråret skal på hjælpetræner uddannelsen. 

Holdplan 2023/2024 laves i starten af 2024. 
 
Der opdateres børneattester hver 2.-3. år på alle 
instruktører og indhentes på alle instruktører nye/ 
dem der er fyldt 15 år. 
 
Der er aftalt nye timepriser for instruktører og 
hjælpeinstruktører fra 1.1.2024. 
 
Løn under kurser for ansatte: Der aflønnes for de 
første 8 timer pr døgn med deres vanlige timesats. 
Træder i kraft 1. august 2023.  
 
 
 
 
 
 
 

7. Sociale Aktiviteter 
Susanne / Linda 
Punkter:  

- Kommende aktiviteter 

 

Den store svømmedag : 8 oktober fra 10-16. Dejlig 
stor tilslutning vs. sidste år 89 delt. Svømmede i alt 
194875  

På landsplan konkurrerede 28 svømmeklubber om 
en placering på følgende områder 

Flest svømmede meter. Her blev Haslev nr. 8. 
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Flest deltagere i vandet. Her blev Haslev nr. 9. 

Flest deltagere i forhold til byens størrelse. Her blev 
Haslev nr. 15. 

Vi annoncerede i Faxebladet  

  

Arrangementer indtil årsskiftet:  

Klubmesterskab 25.11: Der er ca. 15 fra 
svømmeskolen tilmeldte. Vi gentænker hvordan vi 
kan få flere med. 

Familiesvøm, Vi har sat følgende datoer af (da K ikke 
er der ):  2 dec, og den 4 maj  

Instruktørsamling  : Der holdes julefrokost i stedet. 

Julehygge :   Den 16 dec, 18, og 20 dec.  

Der gives julegaver til instruktører. 
 
Klublokalet: Der kommer logo på døren ind til 
klublokalet. 
Vi opfordrer til at man rydder op efter sig i 
klublokalet, inkl at vaske sit brugte service op. 
 
 

8. Livredning 
Susanne Schultz 
 Punkter:  
 

Ingen punkter 

9. PR /Markedsføring 
Susanne/(Pernille R) 
 
Punkter:  
Hvilke historier skal på SoMe/avisen? 
 

Ikke noget 
Pernille samler sammen til weekenderne med at få 
opdateret SoMe. 
 

 

11. Regnskab og budgetopfølgning 
Nadja Josty 
 
Punkter: 

- Status 2023 
 

Talent puljen søges inden 15 december. 
Sponsorudvalget ansvarlig for ansøgning 
 
Materialepuljen søges senest 1. december. Karin er 
er ansvarlig for ansøgning. 
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Svømmeklubben har fortsat en fornuftig økonomi. 
 
Budget for 2024: Input sendes senest 22/12 til 
Nadja, der vil taste det ind. 
Der gives omkostningsgodtgørelse til bestyrelsen, 
som i foregående år. 
 
Der skal anvendes udlægssedler, når nogle har lagt 
ud for udgifter for foregående år. 

12. IT / Hjemmeside 
Punkter: 

 

 
Jørgen og Susanne kigger på  hjemmesiden, herefter 
kigger John og Linda på oprydning. 

13. Punkter til næste bestyrelsesmøde 
 

 

14. Eventuelt 
Punkter  

- Generalforsamling 2024 (oplæg) 
 

Sport 2023; Herning d. 6 januar 2024– Linda, John og 
Mick deltager. Svøm DK har først 
foreningsarrangement og derefter deltagelse i Sport 
2023 show.  
Turen er godkendt i bestyrelsen. 
 
Annika (kendt Slædepatruljen ) er booket til at holde 
et oplæg i forbindelse med generalforsamlingen.  
 

15. Datoer for kommende bestyrelsesmøder i 2023 Bestyrelsesmøde i januar: Tirsdag 23. januar kl 18.00 
6 februar 2024 Generalforsamling 

Gennemgang af referat 
Linda Lund Tietze 
 

 
Udarbejdet af. Karin Elbæk Nielsen 
 

 


